

Image not found or type unknown



Book Publication: Hella Pick, Invisible Walls

in German:

Buchpublikation: Hella Pick Unsichtbare Mauern

Project

Description

When Hella Pick, born in Vienna in 1929, arrived in London in March 1939 on a Kindertransport, she knew only one word in English: Goodbye. But against all odds, she became one of the first female journalists in the foreign affairs department. Her autobiography is the extraordinary life story of a unique woman who broke down all the invisible walls in her life, both as a journalist and as a refugee. In her more than 35 years as a diplomatic correspondent, she wrote about the Cuban Missile Crisis, Kennedy's assassination, travelled to Moscow with Richard Nixon, reported on the ground about the disintegration of the Soviet Union and became friends with Willy Brandt. Hella Pick is a pioneer for all female journalists. But the strong uprooting in her childhood still shapes her today, and the search for security has accompanied her her entire life. An extremely open and honest book about the unique will to defy all odds and find one's place.

in German:

Als Hella Pick, geboren 1929 in Wien, im März 1939 mit einem Kindertransport nach London kommt, kennt sie nur ein einziges Wort: Goodbye. Doch trotz aller Widrigkeiten wird sie eine der ersten weiblichen Journalistinnen im Ressort der Außenpolitik. Ihre Autobiografie ist die außergewöhnliche Lebensgeschichte einer einzigartigen Frau, die all die unsichtbaren Mauern in ihrem Leben niedergerissen hat, sowohl als Journalistin als auch als Flüchtlingskind. In ihren über 35 Jahren als diplomatische Korrespondentin schrieb sie über die Kuba-Krise, Kennedys Ermordung, reiste mit Richard Nixon nach Moskau, berichtete vor Ort über den Zerfall der Sowjetunion und schloss Freundschaft mit Willy Brandt. Hella Pick ist eine Pionierin für alle weiblichen Journalistinnen. Doch die starke Entwurzelung in ihrer Kindheit prägt sie bis heute, und die Suche nach Sicherheit begleitet sie ihr gesamtes Leben. Ein äußerst offenes und ehrliches Buch über den einzigartigen Willen, allen Widerständen zu trotzen und seinen Platz im Leben zu finden.

Projectwebsite

<http://czernin-verlag.com/buch/unsichtbare-mauern>

Applicant

Czernin Publishers Ltd.

in German:

Czernin Verlags GmbH

Website

<http://www.czernin-verlag.com>

Location

Austria | [show on map](#)

Approved

28 Nov 2022

Category

book

Type

Commemoration / remembrance

Funding

National Fund budget

Please note

The project contents and descriptions are based primarily on the submissions of the project applicants. These submissions are edited for publication and translated into English. Although it is subjected to rigorous checks, the National Fund does not guarantee the accuracy or

completeness of the information provided.